
четвъртък 5 септември 2024 година/34 брой 170 (9509) 1 лв.
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БсП настоява за създава-
нето на единен орган за упра-
вление на водите. сега МОсв 
носи едни отговорности, 
МРРБ - други, МЗХ - трети, 
Министерството на енерге-
тиката - четвърти, а коорди-
нацията между тях е тотално 
объркана. това заяви зам.-
председателят на ПГ “БсП 
за България” иван иванов по 
време на парламентарното из-

слушване на ресорните мини-
стри заради безводието, което 
се проведе  по предложение 
на социалистите. 

той посочи, че наболели-
те проблеми са старата во-
доснабдителна и напоителна 
мрежа, липсата на стратегия 
за развитие на водния сектор 
и на санитарно-охранителни 
зони на язовирите, които се 
използват за питейни нужди. 

иванов настоя готови-
те проекти на общините за 
вик, които са по инвести-
ционната програма, да бъдат 
разписани спешно, за да мо-
гат да бъдат започнати. той 
апелира да се направи пре-
глед на съществуващите на-
поителни съоръжения, за да 
има яснота какво е състояни-
ето им и какво е необходимо 
да се направи, за да функци-

онират те пълноценно.
Горещото време, сушата 

и липсата на адекватно на-
появане изправи тази годи-
на родните земеделци пред 
трудна ситуация. те много-
кратно настояваха за адек-
ватна държавна политика и 
също поискаха водите да се 
управляват от единен орган.

КНСБ иСКа увеличеНие На таваНа На пеНСиите

Стр. 4 Стр. 5 Стр. 7

Стр.  2

От КНСБ настояват за увеличение на тавана на пенсиите с 11 
процента. Това означава максималната пенсия да достигне 3770 вмес-
то сегашните 3400 лева.

Спешно да се разпишат готовите проекти 
на общините за ВиК призова Иван Иванов
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Надя тоНчева:
иСтиНСКата музиКа 
Не е търговСКи продуКт

зелеНСКи
започНа
чиСтКа в
правителСтвото

СтаНиСлав 
тодоров оглави 
СъдийСКата 
КомиСия Към БФС

Нужно е единно
управление на водитеп

  �
Мая ЙОВАНОВСКА

НеадеКватНоСт

о данни на нАП най-високопла-
теният наемен работник в страната е 
получавал през 2022 г. средно по 3,2 
млн. лв. на месец (стр. 12). Освен 
невъобразимото си възнаграждение, 
щастливецът е облагодетелстван и 
от данъчната ни система, защото в 
страната действа осигурителен мак-
симум. така макар да е получавал 
3,2 млн. лв. месечно, той е плащал 
данъци върху само 3750 лв. нали 
разбирате, че реално данъчното ни 
облагане не е плоско, а регресивно 
- в полза на богатите. нещо немис-
лимо за развитите страни в европа, 
където има прогресивно облагане.

Постоянно валят данни за нара-
стване на броя на милионерите. но 
не се лъжете - това не е добра нови-
на, освен за самите тях. когато бога-
тите се увеличават и стават още по-
богати - увеличават се и бедните, а 
бедността - още по-мизерна. 

и докато малцина са милионери-
те, голяма част от работещите у нас 
гравитират около минималното въз-
награждение.

странна синхроничност видяхме 
между синдикати и служебно пра-
вителство. едните поискаха 1077 
лв. минимална заплата от догодина, 
другите пък го предложиха. въобще 
исканията на родните синдикати ста-
ват все по-скромни и импотентни. 

с такава минимална заплата ре-
ално на човек ще му останат под 900 
лв., което е напълно неадекватно на 
реалността. За справедливост да не 
говорим.

Стр. 3

драгомир СтойНев: 
имаме Нужда 
от оБорудваНето 
за „БелеНе”

в кАдъР

снимка бта
 

Столичани отново излязоха на протест срещу изсичането на дървета на “Опълченска”, след като 
вчера от Столичната община започнаха премахването на насаждения. Събралите се хора викаха: 
“Убийци! и “Искаме дървета, не искаме асфалт”. Районът бе строго охраняван от полицаи

Стр. 16

чеСтит 
празНиК,

България!
Следващият Брой ще излезе 

в поНеделНиК, 9 Септември

БСП наСтоява:


